



由 2026 年 1 月 1 日開始，關愛基金「長者牙科服務資助」項目(「項目」)將停止接受申請。由同日開始，衛生署會於轄下的「社區牙科支援計劃」(「支援計劃」)加入下列資助服務以強化計劃：

- 洗牙(每人每 365 日一次)；
- 根管治療(杜牙根)(每人每 365 日一顆牙齒)；以及
- 鑲配活動假牙(每人最多只可接受兩次服務[#]，每次相隔 5 年或以上) ([#]於項目下接受鑲配活動假牙服務亦會計算在內)。

項目申請人應留意：

- (1) 若在項目下的免費牙科服務尚未完成，你將不合資格申請計劃下的杜牙根治療及／或鑲配活動假牙資助服務。
- (2) 你在項目下接受杜牙根和鑲配活動假牙服務的紀錄(如有的話)會被納入考量你是否符合資格申請支援計劃下相關服務。

「社區牙科支援計劃」旨在向有經濟困難的弱勢社群提供資助的牙科服務，協助弱勢社群及早發現和治療牙患。有關計劃的服務對象、各項服務的行政費及其他詳情，請掃描二維碼以參閱計劃的專頁。如對計劃有查詢，請致電：2111 3403 (星期一至五早上八時四十五分時至下午一時，下午二時至下午五時半運作)。





With effect from 1 January 2026, the Community Care Fund Elderly Dental Assistance Programme (EDAP) will cease to accept applications. Starting from the same date, the Department of Health will enhance its “Community Dental Support Programme” (CDSP) to include the services below :

- scaling and polishing (once for every 365 days for each person);
- root canal treatment (one tooth for every 365 days for each person); and
- fitting of removable dentures (receiving no more than two times[#] of service for each person, with an interval of 5 years or more between each service) ([#] the receipt of removable dentures services under the EDAP will also be counted).

Applicants under the EDAP should note that:

- (1) If free dental services under the EDAP have not been completed, you will not be eligible to apply for subsidised service of root canal treatment and/or removable denture under the CDSP.
- (2) Your record of receiving root canal treatment and removable denture services under the EDAP (if any) will be taken into consideration when determining whether you are eligible to apply for the relevant services under the CDSP.

The CDSP aims to promote early identification and timely intervention of dental diseases among the underprivileged groups with financial difficulties through provision of subsidised services. Please scan the QR code to refer to the programme webpage for the target beneficiaries, the administration fee for different services and other details of the CDSP. For enquiries on CDSP, please call: 2111 3403 (8:45am to 1:00pm and 2:00pm to 5:30pm. Monday to Friday).

